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PROTOKÓŁ NR VI.2019 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu, 

która odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
w Tłuszczu 

w dniu 27 czerwca 2019r. 
 
Początek: godz. 14:05 
Zakończenie: godz. 15:20 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu na stan 15 radnych uczestniczyło 15 radnych, 
co stanowi 100 % składu radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości 
zaproszonych stanowią załączniki Nr 1,2, 3 i 4 do niniejszego protokołu 
 
Ad1. Otwarcia VI Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał Przewodniczący 
Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając quorum, w związku z czym obrady  
i podejmowane uchwały będą prawomocne. Przewodniczący Rady odczytał 
porządek obrad.  
 
Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania zespołu  
ds. zaopiniowanie kandydatów na ławników.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.  
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła wniosek zgłoszony przez 
Burmistrza Tłuszcza.  
 
Radny Mirosław Sobczak zgłosił wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju przedsięwzięć podlegających 
finansowaniu z funduszu sołeckiego.  

Wniosek uzasadnił niezgodnością projektu uchwały z ustawą o samorządzie 
gminnym.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 3 głosach „za”, 9 głosach „przeciw” i 3 głosach 
„wstrzymuję się” odrzuciła wniosek Radnego Mirosława Sobczaka.  
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Radny Włodzimierz Fydryszek zgłosił wniosek w sprawie zdjęcia z porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia przez Gminę Tłuszcz 
Samorządowej Karty Praw Rodzin. Dodał, że projekt uchwały nie był omawiany 
na Komisjach Stałych Rady Miejskiej w Tłuszczu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy poddał pod głosowanie powyższy 
wniosek.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za” i 2 głosach „przeciw” przyjęła 
zgłoszony wniosek. 

Radny Włodzimierz Fydryszek zgłosił wniosek w sprawie zdjęcia z porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie ogłoszenia Gminy Tłuszcz gminą przyjazną 
małżeństwu, rodzinie, macierzyństwu i rodzicielstwu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za” i 4 głosach „przeciwko” przyjęła 
powyższy wniosek.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy odczytał porządek obrad po zmianach  
i poddał go pod głosowanie.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymuję się” 
przyjęła nowy porządek obrad.  

Ad2. Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk przedstawił sprawozdanie  
z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym od dnia  
25 kwietnia 2019 roku do dnia 27 czerwca 2019 roku, załącznik nr 5  
do niniejszego protokołu. 

Pan Michał Zagórski- przedstawiciel firmy ELFEKO zaprosił na spotkanie 
informacyjne dotyczące inwestycji pn. „Budowa linii elektroenergetycznej 
400kV”, które odbędzie się 3 lipca o godz. 17.00 w OSP Borucza.  

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek spytał, czy takie spotkania będą 
odbywały się również na terenie Gminy Tłuszcz.  

Pan Michał Zagórski odpowiedział, że zostaną zorganizowane również spotkania 
na terenie gminy.  

Ad3. Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła protokół z V Sesji Rady 
Miejskiej w Tłuszczu.  
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Ad4.Raport o stanie gminy za 2018 rok 
 

a) Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk przedstawił informuję  
o sporządzonym raporcie za 2018 rok dotyczącym stanu Gminy Tłuszcz.  

b) Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy spytał, czy Radni mają pytania 
dotyczące raportu.  
Żaden z Radnych nie zabrał głosu.  

c) Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy odczytał projekt uchwały  
w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tłuszcza.  
 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymuję się” 
podjęła Uchwałę Nr VI.77.2019 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 
Burmistrza Tłuszcza, załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad5. Rozpatrzenie projektów uchwał:  
 

a) w sprawie przystąpienia Gminy Tłuszcz do Stowarzyszenia 
„Metropolia Warszawa” 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.78.2019  
w sprawie przystąpienia Gminy Tłuszcz do Stowarzyszenia „Metropolia 
Warszawa”, załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

b) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 2018 
rok 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Tłuszcza sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 
2018 rok, w której pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu. Załącznik nr 8 do 
protokołu.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymuję się” 
podjęła Uchwałę Nr VI.79.2019 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Tłuszcz za 2018 rok;, załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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c) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tłuszcza z tytułu 
wykonania budżetu za 2018 rok 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Tłuszczu w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Tłuszcza 
za 2018 rok, załącznik nr 10 do protokołu.  

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tłuszcza 
absolutorium za 2018 rok, załącznik nr 11 do protokołu. 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymuję się” podjęła 
Uchwałę Nr VI.80.2019 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Tłuszcza z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok, załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 

d) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2019 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy Halina Kusak zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały: 

- w sprawie zmiany nazwy zadania pn. „Projektowanie i budowa wodociągów  
w miejscowościach: Białki, Kury, Grabów, Pawłów, rysie, Miąse, Chrzęsne, 
Jaźwie, Franciszków i Szczepanek” na  „Projektowanie i budowa wodociągów na 
terenie gminy Tłuszcz”. Zmiana nazwy zadania zostanie również uwzględniona 
w  uchwale w sprawie zmiany Uchwały nr II.18.2018 Rady Miejskiej w Tłuszczu 
z dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Tłuszcz na lata 2019-2033 

- w sprawie uzupełnienia pkt. 52 uzasadnienia do projektu uchwały zapisu 
dotyczącego wydatków w rozdziale 900008 §4300 zwiększa się plan wydatków 
o kwotę 50 000,00 zł o dopisek „na opracowanie raportu oddziaływania na 
środowisko linii elektroenergetycznej 400 kV” 

Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk dodał, że projektowanie linii,  
a w konsekwencji jej budowa spotyka się z dużym oporem społecznym 
mieszkańców. Opracowanie raportu jest koniecznym warunkiem, aby wziąć 
udział w postępowaniu.  
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Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymuję się” podjęła Uchwałę Nr VI.81.2019 w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2019 wraz ze zmianami zgłoszonymi przez 
Skarbnik Gminy, załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

a) w sprawie zmiany Uchwały nr II.18.2018 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 
dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2019-2033 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymuję się” podjęła Uchwałę Nr VI.82.2019 w sprawie zmiany Uchwały  
nr II.18.2018 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2019-2033 wraz  
z zmianą dokonaną w Uchwale Nr VI.81.2019, załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 

b) w sprawie określenia rodzaju przedsięwzięć podlegających 
finansowaniu z funduszu sołeckiego 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Burmistrza Tłuszcza Paweł Bednarczyk zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia 
zmiany w §1 poprzez dodanie w pkt. 5 o treści: działalności jednostek 
organizacyjnych gminy i jednostek ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy 
Tłuszcz, pkt. 6 o treści: organizacji integracji mieszkańców sołectwa oraz ust. 2. 
o treści: Środki funduszu sołeckiego, przeznaczane na cel o którym mowa pkt. 6 
nie mogą przekraczać 10 % wysokości funduszu na dany rok w sołectwie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 8 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 5 głosach 
„wstrzymuję się” przyjęła zgłoszony wniosek.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 8 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 5 głosach 
„wstrzymuję się” podjęła Uchwałę Nr VI.83.2019 w sprawie określenia rodzaju 
przedsięwzięć podlegających finansowaniu z funduszu sołeckiego, załącznik  
nr 15 do niniejszego protokołu. 

c) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu 
gminy Tłuszcz na przedsięwzięcia inwestycyjne służące ochronie 
powietrza, trybu postępowania w sprawie ich udzielania i sposobu 
rozliczania 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.84.2019  
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy Tłuszcz 
na przedsięwzięcia inwestycyjne służące ochronie powietrza, trybu postępowania 
w sprawie ich udzielania i sposobu rozliczania, załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu. 

d) w sprawie podjęcia działań zmierzających do przygotowania realizacji 
przedsięwzięć w ramach partnerstwa publiczno- prywatnego 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Burmistrz Tłuszcza zgłosił wniosek w sprawie usunięcia z uzasadnienia projektu 
uchwały zdania o treści: „Wejście w życie niniejszej uchwały nie rodzi żadnych 
skutków finansowych dla budżetu gminy”.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za”, 2 głosach „wstrzymuję się” 
przyjęła zgłoszony wniosek.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 12 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymuję się” 
podjęła Uchwałę Nr VI.85.2019 w sprawie podjęcia działań zmierzających do 
przygotowania realizacji przedsięwzięć w ramach partnerstwa publiczno- 
prywatnego, załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

e) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki gruntu 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 766/1 o powierzchni 0,0335 oraz 
odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  
w odniesieniu do tej działki 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.86.2019  
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki gruntu oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 766/1 o powierzchni 0,0335 oraz odstąpienia od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy w odniesieniu do tej działki, 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

f) w sprawie nabycia zabudowanych nieruchomości położonych  
w obrębie 0010- Kozły, gmina Tłuszcz, z przeznaczeniem pod 
powiększenie terenu Zespołu Szkół w Kozłach 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” oraz 3 głosach 
„wstrzymuję się” podjęła Uchwałę Nr VI.87.2019 w sprawie nabycia 
zabudowanych nieruchomości położonych w obrębie 0010- Kozły, gmina 
Tłuszcz, z przeznaczeniem pod powiększenie terenu Zespołu Szkół w Kozłach, 
załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

g) w sprawie nadania nazwy ulicy w Jasienicy 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.88.2019  
w sprawie nadania nazwy ulicy w Jasienicy, załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu. 

h) w sprawie nadania nazw ulic w Rudnikach 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.89.2019  
w sprawie nadania nazw ulic w Rudnikach, załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu. 

i) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania pomocy w zakresie dożywiania oraz odstąpienia od zwrotu 
wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019-2023 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.90.2019  
w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
pomocy w zakresie dożywiania oraz odstąpienia od zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2019-2023, załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

j)  w sprawie zmiany uchwały nr V.74.2019 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 
dnia 24 kwietnia 2019r. w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt stały w schroniskach dla osób bezdomnych lub w 
schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.91.2019  
w sprawie zmiany uchwały nr V.74.2019 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia  
24 kwietnia 2019r. w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt stały w schroniskach dla osób bezdomnych lub w schroniskach dla osób 
bezdomnych z usługami opiekuńczymi, załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

k) w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowanie kandydatów na 
ławników 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.92.2019  
w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowanie kandydatów na ławników, 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Ad6. Wolne wnioski i informacje.  
 
Radny Robert Pacuszka spytał, czy jest prawdą, że w Komisariacie Policji  
w Tłuszczu zostanie zmniejszona ilość dzielnicowych i czy Burmistrz mógłby 
wpłynąć na te zmiany. Spytał również, czy uwolniły się środki finansowe z  
I kwartału, które mogłyby zostać przeznaczone na budowę ul. Przejazdowej.  
W związku z budową drogi Tłuszcz- Krusze zwiększy się natężenie ruchu na  
os. Borki.  
Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk odpowiedział, że nie posiada wiedzy na 
temat zmniejszenia liczby dzielnicowych. Jeżeli okaże się to prawdą, wystąpi  
z pismem o zachowanie dotychczasowej liczby etatów. Dodał, że gmina nie ma 
wystarczających środków finansowych, aby zrealizować wszystkie inwestycje.  
Radny Robert Pacuszka powiedział, że mieszkańcy os. Borki nie mogą się 
spodziewać budowy ul. Przejazdowej w tym roku, gdyż środki zostały 
przeznaczone na inne zadania. Dodał, że wykonuje się nowe projekty, a nie 
realizuje się gotowych.  
 
Radny Mirosław Sobczak zgłosił interpelację w sprawie adaptacji nowych 
pomieszczań na funkcję przedszkola w Zespole Szkół im. Zofii Solarzowej  
w Miąsem, co pozwoli na przyjęcie większej ilości dzieci.  
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że przeanalizuje możliwości w tej sprawie.  
 
Radny Mirosław Sobczak zgłosił interpelację o wycięcie na drodze powiatowej 
do Franciszkowa gałęzi krzaków i odsłonięcie ulicy Zgody w Miąsem.  
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Radny Mirosław Sobczak zgłosił interpelację o umożliwienie mieszkańcom 
Stasinowa korzystania z ujęcia wody na końcu ul. Solarzowej.  
Radny Mirosław Sobczak zgłosił interpelację w sprawie uprzątnięcia rosnącej 
kupy śmieci przy drodze gminnej w Miąsem oraz wyjaśnienie przez Wydział 
Ochrony Środowiska, czy wyrzucanie śmieci z warsztatu samochodowego na 
cmentarz parafialny jest legalne.  
Radny Mirosław Sobczak zgłosił interpelację w sprawie uzupełnienia drogi  
w miejscowości Franciszków.  
 
Radny Bogdan Jusiński przypomniał o budowie przystanku autobusowego na 
drodze powiatowej nr 634 w Jasienicy.  
Dodał, że podczas budowy wiaduktu nad przejazdem kolejowym, do 
ul. Kielaka i Jasienicy- Górki będzie wykonany zjazd. 
Oprócz tego zgłosił konieczność zamontowania klimatyzacji w Sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Tłuszczu.  
 
Radny Robert Pacuszka wnioskuje o usunięcie tui z placu zabaw na os. Borki. 
Stanowi on zasłonę dla spożywających tam alkohol, którzy zostawiają bałagan,  
a potłuczone butelki stanowią zagrożenie dla bawiących się dzieci.    
 
Radny Waldemar Sitek zaprosił na piknik osiedlowy, który odbędzie się  
30 czerwca w parku na os. Długa.  
Oprócz tego podziękował Dyrektor Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji  
w Tłuszczu za materiały promocyjne dotyczącego tego wydarzenia.  
Spytał, jaki jest status budowy miejsca spotkań na os. Długa w Tłuszczu.  
Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk odpowiedział, że przetarg nie został 
rozstrzygnięty i będzie ogłaszany ponownie.  
 
Radna Urszula Pankowska podziękowała za zwodociągowanie miejscowości 
Pólko i częściowe skanalizowanie oraz budowę wodociągu w miejscowości 
Dzięcioły.  
 
Radny Mirosław Sobczak w imieniu Zarządu OSP Miąse podziękował  
za Burmistrzowi Tłuszcza za podłączenie budynku remizy do sieci 
wodociągowej, Radnemu Robertowi Pacuszce za wsparcie na zakup materiałów 
do wyposażenia remizy oraz mieszkańcom wsi Miąse za środki przekazane na 
wykonanie elewacji oraz Wydziałowi Inwestycji i Rozwoju za sprawne 
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przeprowadzenie inwestycji. W imieniu mieszkańców Franciszkowa i 
użytkowników drogi Miąse- Franciszków podziękował Wicestaroście 
Wołomińskiemu za wycięcie krzaków w pasie drogi.   
 
Przewodniczący os. Centrum spytał, czy można egzekwować od mieszkańców 
uporządkowanie posesji lub obciążyć ich kosztami. Poprosił o zajęcie się tą 
sprawą i zwrócenie uwagi na problem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jest to problem zauważalny na terenie całej 
gminy.  
 
Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk powiedział, że Urząd Miejski w Tłuszcz 
może wysłać wezwanie do uprzątnięcia terenu działki. Po bezskutecznym 
wezwaniu można skierować sprawę do sądu o wykonanie zastępcze.  
 
Sołtys Kazimierz Blusiewicz poprosił o uregulowanie stanu prawnego drogi 
gminne we wsi Waganka. Nieuregulowany stan prawny powoduje komplikacje 
przy planowaniu inwestycji. Brak całkowitej własności drogi ogranicza działania 
gminy w realizacji inwestycji takich jak budowa chodnika, wodociągu czy 
pozyskiwanie środków zewnętrznych.  
 
Dyrektor Zespołu Szkół w Kozłach podziękował za podjęcie uchwały, która 
spowoduje powiększenie terenu szkoły i poprawę warunków.   
 
Ad7. Zamknięcia obrad VI Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał Krzysztof 
Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 

 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 (Biuro obsługi Rady) 
Nagranie wideo z obrad sesji stanowi załącznik do protokołu 

 
Protokołowała: 
Aleksandra Borowa 


